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Komise pro školství 

 Rady města Úvaly 

Zápis z řádného jednání  

komise pro školství č. 1/2025 
Termín  15.1.2025 od 17 hodin 

Místo  MěÚ Úvaly, Arnošta z Pardubic 95,  Úvaly 

Rozdělovník  Mgr. Dana Poláková, Mgr. Lukáš Kunc, Mgr. Jana Hájková,  

Mgr. Jana Krejsová, Mgr. Stanislav Trykar, Mgr. Michaela Nilsson 

Marečková, Mgr. Lenka Košťáková, Kateřina Vašková, Ing. Jan Černý,  

Petra Fuxová 

Přítomní členové  Mgr. Dana Poláková, Mgr. Lukáš Kunc, Mgr. Jana Hájková,  

Mgr. Jana Krejsová,  Mgr. Lenka Košťáková, Petra Fuxová 

Omluveni 

 

Hosté 

                            

 

  Mgr. Stanislav Trykar, Mgr. Michaela Nilsson Marečková, Kateřina 

Vašková, Ing. Jan Černý 

 

Nikola Horská, Bc. Markéta Rydvalová 

Zapisovatel  Jitka Hamouzová 

   

 

Stav přítomných: 6 +  zapisovatel + 2 hosté 

 

 

Program jednání  

 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola minulého zápisu 

2. Informace – Svazková škola 

3. Karty školských budov pro potřebu policie a IZS  

4. Výroční zprávy  

5. Dny otevřených dveří 

6.  Příprava akce den učitelů 

7. Diskuze, různé, závěr 

 

 

Ad 1) Zahájení, schválení programu jednání 

Předsedkyně komise D. Poláková přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem jednání. 

Proběhla kontrola minulého zápisu.  Paní starostka Rydvalová požádala o předřazení bodu o svazkové 

škole. 
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Ad 2)  Informace - Svazková škola 

Starostka M. Rydvalová informovala přítomné o aktuálním stavu přípravy výstavby Svazkové školy. 

Stavební povolení by mělo být vydáno v Brandýse / L do konce týdne,( tj. do 17.1.2025) Podklady pro 

výběrové řízení na zhotovitele jsou již na 99% připraveny, v polovině února by mělo být výběrové řízení 

vyhlášeno. Pokud vše půjde dobře, chtěli bychom v průběhu května podepsat smlouvu se zhotovitelem. 

Výstavba by mohla začít v druhé polovině roku 2025. V současné době probíhají na pozemku přípravné 

práce, provádí se zkušební vrt.  

V území budou současně probíhat tři stavby – Přeložka I/12 (ŘSD), bytové domy (Úvaly Development) a 

svazková škola, je třeba koordinovat výstavbu, aby nedocházelo ke kolizím. Předpoklad dokončení stavby 

je rok 2027. Paní starostka přislíbila, že školská komise bude průběžně informována o aktuální situaci. 

Přístavba MŠ Bulharská probíhá, do konce prázdnin by mělo být hotovo. V současné době probíhají 

jednání ohledně zajištění financování rekonstrukce hotelu Budka. S ředitelem L. Kuncem jsou domluveny 

pravidelné schůzky, aby se připravily potřebné opravy a rekonstrukce v budovách ZŠ, které proběhnou o 

letních prázdninách. Na léto se též připravuje velká rekonstrukce budovy MŠ Pražská (elektřina, topení, 

podlahy). 

 

17,35 odchází M. Rydvalová 

 

Ad 3)  Karty školských budov pro potřebu policie a  

J. Krejzová informuje, že včera, 14.1.2025 proběhla schůzka s řediteli školských zařízení, týkající ze 

zajištění bezpečnosti v jednotlivých budovách. Cílem setkání bylo získání informací o zabezpečení objektů 

a míra připravenosti na nebezpečné situace, dále zájem o spolupráci ohledně bezpečnosti, školení atd.  

Byl stanoven termín jednání s preventistkou nprap. Veronikou Borovičkovou z Krajského ředitelství 

policie Středočeského kraje (18. 02. 2025 od 12.30). Zástupci školských zařízení si k jednání připraví 

veškerou dokumentaci ohledně zabezpečení svých objektů a domluví se individuální školení a modelové 

situace napřímo s preventistkou PČR.  Městská policie Úvaly zajistí koordinaci SDH, PČR a OID a prohlídky 

budov školských zařízení. 

 

 

Ad 4))   Výroční zprávy  MŠ, Zš, MDDM,  

D. Poláková konstatuje, že výroční zprávy byly všem členům zaslány emailem. Proběhla diskuze nad 

jednotlivými zprávami. 

Svazková škola zasílá výroční zprávu Svazku obcí – přítomní byli seznámeni se závěry,- proběhly úpravy  

a rekonstrukce. 

D. Poláková velmi kladně hodnotila práci všech zařízení ve městě, která pracují s dětmi, poděkovala 

ředitelům za jejich práci. 

 

 

Ad 5)   Dny otevřených dveří 

 Ředitelé seznámili s plánovanými daty: 

ZŠ – den otevřených dveří v pátek 28.3.2025 

Svazková ZŠ –  plánuje ve dvou termínech, termín bude zveřejněn v březnovém Životě Úval  

MŠ –  termín bude stanoven příští týden na pedagogické radě 

 

 

Ad 6)   Příprava akce den učitelů 

Akce se bude konat v pondělí 31.3.2025 od 16 hodin v sokolovně, počítáno s účastí cca 90 osob, 

pozvánku připraví MDDM a zašle J. Hamouzové, která ji rozešle a zajistí zveřejnění v březnovém ŽÚ. 

- program -  16.00 hod. zahájení, program zajistí MDDM (kvíz), volná zábava do max. 20.00 hod 

- ozvučení a hudbu zajistí MDDM ve spolupráci s městem (p. Sýkora + p. Dřízal)  

- příprava sálu od 14 hodin, pracovníci TS zajistí rozmístění stolů a židlí 

- L. Košťáková zajistí 2 studenty do šatny 
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- výzdoba – dodají ředitelé školských zařízení (výkresy se zavěsí pomocí provázku a kolíčků na žebřiny) – 

garant výzdoby J. Hájková 

- občerstvení tradiční – Na dobrým  místě (tatarák, řízky, minihamburgery…), p. Martinák zapůjčí talíře, 

příbory, skleničky na víno, karafy na vodu z kohoutku-  

- koláče v cukrárně u Kuklů objedná D. Poláková, vyzvedne J. Hamouzová 

- víno ve vinotéce (3dcl na osobu, 2/3 bílé, 1/3 červené) objedná a vyzvedne J. Hamouzová 

- květiny pro pedagogy objedná a vyzvedne J. Hamouzová 

- úřad zajistí: ubrusy, šálky + podšálky, lžičky, kávovar, varná konvice, džbánky na víno, tácy na koláče 

na stoly, toaletní papír, mýdlo, ručníky, ubrousky, káva, cukr, mlíčka, čaj, šatnové lístky, kolíčky + 

provázek 

 

 

Ad 7)    Diskuze, různé závěr 

- Mzdy nepedagogických pracovníků 

- Plán MŠ omezování odkladů povinné školní docházky 

- Pozdní příchody žáků do vyučování -ZŠ  

Ředitelka MŠ J. Hájková informuje, že požádala zřizovatele o souhlas s uzavřením MŠ o letních 

prázdninách od 1.7.2025 do 1.8.2025 (24 pracovních dní). V tuto dobu budou v MŠ probíhat nezbytné 

udržovací práce,  opravy a generální úklid, zároveň  pedagogové čerpají zákonnou  dovolenou. 

 

Usnesení č. 1/2025 

Text usnesení Výsledek hlasování 

Členové komise doporučují radě města souhlasit 
s uzavřením Mateřské školy Úvaly, příspěvkové 

organizace  v době letních prázdnin  od 1.7.2025 do 

1.8.2025 (24 pracovních dní)  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

 

Příští jednání komise se bude konat ve středu 12.3.2025 od 17 hodin na MěÚ Úvaly, Arnošta z Pardubic 

95, v zasedací místnosti v 1.patře.  

 

 

 

Jednání ukončeno v 19,15 hodin. 

Zapsala: Hamouzová 

Mgr. Dana Poláková, předsedkyně  komise ……………………………        

             


